

الرقم: ٧١٥٠/٥/٢٥٦
التاريخ: ١١/١٦/١٤٣٨ هـ
المرفقات:



السلامة والأمن والنقل الجوي

تعميم GACA Circular

To: Airlines operating to the Kingdom of Saudi Arabia.

إلى: شركات الطيران العاملة للمملكة العربية السعودية.

Subject: Cancellation of the Hajj visa sticker for 1438H for the following countries (Indonesia, India, Malaysia and Bangladesh).

الموضوع: إلغاء لاصق تأشيرات الحج لعام ١٤٣٨ هـ للدول التالية (اندونيسيا، الهند، ماليزيا وبنجلادش).

Reference:

Telegram of the Deputy of the Ministry of Foreign Affairs for Consular Affairs No. 8/7/693183 dated 22/10/1438 H.

المرجع:
برقية سعادة وكيل وزارة الخارجية للشؤون القنصلية رقم ٦٩٣١٨٣/٧/٨ وتاريخ ١٠/٢٢/١٤٣٨ هـ.

Background:

1. The Hajj visa sticker for India and Indonesia was canceled for the year 1437H per of the Minister of Foreign Affairs No. 8/7/156907 dated 11/5/1438.
2. The Hajj visa sticker for Malaysia and Bangladesh was canceled for the year of 1438H per of the Deputy of the Ministry of Foreign Affairs for Consular Affairs No. 8/7/693183 dated 22/10/1438.

نبذة:
١. تم إلغاء لاصق تأشيرة الحج للهند واندونيسيا لعام ١٤٣٧ هـ بموجب برقية وزير الخارجية رقم ١٥٦٩٠٧/٧/٨ بتاريخ ١١/٥/١٤٣٨ هـ.
٢. تم إلغاء لاصق تأشيرة الحج لماليزيا وبنجلادش لعام ١٤٣٨ هـ بموجب برقية وكيل وزارة الخارجية للشؤون القنصلية رقم ٦٩٣١٨٣/٧/٨ بتاريخ ١٠/٢٢/١٤٣٨ هـ.

Instructions:

1. Cancellation of General Authority of Civil Aviation circular's No. 256/5/12775 dated 8/6/1438.
2. The airlines transporting the pilgrims from the above countries to the Kingdom of Saudi Arabia shall take the necessary procedures to enable them to view and print the visa containing all the required information on (A4) paper using below link:

التعليمات:
١. إلغاء التعميم السابق لهيئة العامة للطيران المدني رقم ١٢٧٧٥/٥/٢٥٦ بتاريخ ١٠/٦/١٤٣٨ هـ.
٢. على شركات الطيران الناقلة للحجاج من الدول المذكورة أعلاه إلى المملكة العربية السعودية، إتخاذ الإجراءات اللازمة التي تمكنهم من الإطلاع وطباعة التأشيرة التي تتضمن جميع المعلومات المطلوبة على ورقة (A4) باستخدام الرابط التالي:

<https://visa.mofa.gov.sa/visaservices/Searchvisa>

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا توجد مرفقات

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني للسلامة والأمن والنقل الجوي
GACA - Assistant President for Safety, Security & Air Transport

الكابتن/ عبدالعزيز بن حامد نقادي
Capt. Abdul Aziz H. Nagadi